

William R. Hite, Jr., Ed.D.
Superintendent

ថ្ងៃទី១២ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០២២

ជូនចំពោះ ក្រុមគ្រួសារទាំងអស់ របស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្ស៊ី៖

អ្នកដែលធ្វើតេស្តវិជ្ជមាន ខូរីដ-១៩ នៅទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្ស៊ី កំពុងតែមានការកើនឡើង។ អ្នកជំនាញ ផ្នែកសុខភាពបាននិយាយថា យើងនឹងមានការកើនឡើងនៃអ្នកដែលធ្វើតេស្តវិជ្ជមាន ខូរីដ ពីមួយពេល ទៅមួយពេល ដែលជាការធម្មតានៃការវិវត្តរបស់មេរោគ។ នៅក្នុងករណីទាំងនេះ យើងទាំងអស់គ្នាគួរ តែប្រុងប្រយ័ត្នបន្ថែមដើម្បីការពារខ្លួនយើង និងអ្នកដទៃទៀតដែលនៅជុំវិញយើង។ លិខិតនេះផ្តល់នូវ ការរំលឹកពីអ្វីដែលយើងទាំងអស់គ្នាអាចធ្វើ ដើម្បីជួយកាត់បន្ថយការរាលដាលនៃ ខូរីដ-១៩ នៅក្នុង សាលារបស់យើង និងពន្យល់ពីជម្រើស ដែលសិស្សអាចនៅក្នុងថ្នាក់បាន ដោយមិនគិតពីការចាក់ថ្នាំ ការពារ ឬមិនចាក់ ពាក់ម៉ាស់ ឬមិនពាក់ ប្រសិនបើធ្វើតាមតម្រូវការដែលបានកំណត់ឱ្យ (Mask to Stay) ឥឡូវនេះ សម្រាប់សិស្សរបស់យើង។

- **ការពាក់ម៉ាស់** - នៅពេលនេះ ការពាក់ម៉ាស់នៅក្នុងសាលា និងការិយាល័យរបស់យើង គឺនៅតែ ជាជម្រើសរៀងៗខ្លួន លើកលែងតែអ្នកដែលនៅក្នុង កម្មវិធីមុនថ្នាក់មត្តេយ្យ **Head Start (PreK Head Start)** ដែលតម្រូវឱ្យពាក់ម៉ាស់ដោយ ក្រសួងសុខាភិបាល និងមនុស្សធម៌ នៃ សហរដ្ឋអាមេរិក (U.S. Department of Health and Human Services)។ យើងសូមជំរុញ ឱ្យអ្នកគ្រប់គ្នាពិចារណាដោយប្រុងប្រយ័ត្ននូវកាលៈទេសៈផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ និងស្ថានភាព បច្ចុប្បន្ននៃ ខូរីដ-១៩ នៅពេលធ្វើការជ្រើសរើសដើម្បីពាក់ម៉ាស់ ឬមិនពាក់។ ម៉ាស់នៅតែមាន ជាបន្តតាមការស្នើសុំ។
- **ថ្នាំបង្ការរោគ និង ថ្នាំចាក់បន្ថែមមួយម្តុលទៀត** - ទាំងនេះគឺនៅតែជាវិធីការពារពី ខូរីដ-១៩ ដ៏ល្អ បំផុត។ ប្រសិនបើលោកអ្នក ឬកូនដែលមានសិទ្ធិរបស់លោកអ្នក មិនទាន់បានទទួល ថ្នាំបង្ការ រោគ ឬថ្នាំចាក់បន្ថែមមួយម្តុលទៀត នៅឡើយ លោកអ្នកអាចស្វែងរកទីតាំងដែលនៅជិតលោក អ្នកនៅលើគេហទំព័ររបស់ទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្ស៊ី [នៅក្នុងនេះ \(here\)](#) ឬនៅគេហទំព័រ www.vaccines.gov។
- **ថ្មី! ជម្រើសពាក់ម៉ាស់នៅសាលា ដោយធ្វើតាមតម្រូវការដែលបានកំណត់ (Mask to Stay Option)** - តម្រូវឱ្យសិស្សដែលបាននៅជិតអ្នកធ្វើតេស្តវិជ្ជមាន ខូរីដ-១៩ ប៉ុន្តែមិនបង្ហាញរោគ

សញ្ញាអ្វីមួយ ឱ្យនៅដាច់ពីគេនៅផ្ទះ បណ្តាលឱ្យមានផលវិបាកដោយអចេតនានៃការកាត់បន្ថយ ការសិក្សានៅសាលា។ ហេតុដូច្នោះ ក្រសួងសាធារណៈសុខាភិបាលនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវ បានណែនាំឱ្យយើងផ្តល់នូវ ជម្រើសពាក់ម៉ាស់នៅសាលា ដោយធ្វើតាមតម្រូវការដែលបាន កំណត់ (**Mask to Stay**)។ ដោយមិនគិតពីស្ថានភាពនៃការទទួលបានថ្នាំបង្ការរោគ ឬការពាក់ ម៉ាស់ សិស្សដែលបាននៅជិតអ្នកដែលធ្វើតេស្តវិជ្ជមាន ហើយគ្មានរោគសញ្ញា អាចនៅរៀនក្នុង សាលា **ប្រសិនបើ**៖

- ពួកគេពាក់ម៉ាស់ក្នុងអំឡុងថ្ងៃសិក្សា រយៈពេល ១០ ថ្ងៃ បន្ទាប់ពីថ្ងៃដែលបាននៅជិតអ្នក ធ្វើតេស្តវិជ្ជមានចុងក្រោយរបស់ពួកគេ ដោយមិនគិតពីស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការ រោគ
- មានការត្រួតពិនិត្យដោយខ្លួនឯង ឬមានការត្រួតពិនិត្យដោយមាតាបិតា សម្រាប់រោគ សញ្ញា ខ្វីដ-១៩ ហើយ
- ដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេ និងធ្វើតេស្ត ប្រសិនបើពួកគេចាប់ផ្តើមបង្ហាញរោគសញ្ញាដែល ទាក់ទងនឹង ខ្វីដ-១៩។

សិស្សដែលបដិសេធមិនពាក់ម៉ាស់ បន្ទាប់ពីត្រូវបានគេកំណត់ថាបាននៅជិតអ្នកដែលមានខ្វីដ នៅក្នុងក្រុមនឹងតម្រូវឱ្យដាក់នៅដាច់ពីគេនៅផ្ទះរយៈពេល ១០ ថ្ងៃ ឬនឹងមានជម្រើសក្នុងការ ដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេនៅផ្ទះ បន្ទាប់មកធ្វើតេស្តនៅចន្លោះ ៥ និង ៧ ថ្ងៃ ហើយត្រឡប់មកវិញក្នុង ពេល ៨ ថ្ងៃ ជាមួយនឹងតេស្តដែលអវិជ្ជមាន។

- **ការធ្វើតេស្ត ខ្វីដ-១៩** - ដូចករណីជម្ងឺរាលដាលតាំងពីមុនមកដល់ឥឡូវនេះ សិស្សដែលបង្ហាញ រោគសញ្ញា ខ្វីដ-១៩ គួរតែនៅផ្ទះ។ ការធ្វើតេស្តអ្នកដែលមានរោគសញ្ញានឹងមានជាបន្តសម្រាប់ សិស្សានុសិស្ស និងបុគ្គលិក [នៅកន្លែងធ្វើតេស្តទាំងប្រាំ \(five Mobile Testing Sites\)](#) ថ្ងៃច័ន្ទ ដល់ ថ្ងៃសុក្រ ម៉ោង ៩ ព្រឹក ដល់ ៦ ល្ងាច។ សិស្សដែលបង្ហាញរោគសញ្ញាដូច ខ្វីដ ពេលនៅ សាលា នឹងត្រូវធ្វើតេស្តដោយគិលានុបដ្ឋាយិកាសាលា [ដរាបណាពួកគេមានលិខិតយល់ព្រមលើ ការធ្វើតេស្ត ខ្វីដ \(COVID Testing Consent Form\)](#) (សូមមើលផ្នែក យល់ព្រមធ្វើតេស្តពី មាតាបិតា/អាណាព្យាបាល សម្រាប់លិខិតដែលអាចទាញយកបាន) ដែលនៅក្នុងឯកសារ។ សូមផ្តល់លិខិតនេះទៅគិលានុបដ្ឋាយិកាសាលា ឬនាយកសាលា របស់លោកអ្នក ប្រសិនបើ លោកអ្នកមិនទាន់បានផ្តល់នៅឡើយ។

បុគ្គលដែលធ្វើតេស្តវិជ្ជមានត្រូវដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេរយៈពេល ១០ ថ្ងៃ ហើយត្រឡប់មកវិញក្នុង ពេល ១១ ថ្ងៃ ប្រសិនបើពួកគេគ្មានរោគសញ្ញា។ តម្រូវការសម្រាប់ការធ្វើតេស្តទូទាំងសាលា

នៅតាមសាលាផ្ទាល់ ដោយឈ្មួញដែលមកពីក្រៅ នឹងសម្រេចតាមការសហការជាមួយ ក្រសួង
សាធារណៈសុខាភិបាលនៃទីក្រុងហ្សឺណែវ និងក្រុមឆ្លើយតបនឹងខ្វីដរបស់ក្រសួងអប់រំ។

នៅពេលដែលយើងឈានដល់សប្តាហ៍ដែលនៅសល់ទាំងប៉ុន្មានក្នុងឆ្នាំសិក្សានេះ សូមបន្តធ្វើការរួមគ្នា
ដើម្បីគាំទ្រដល់ការសិក្សានៅក្នុងថ្នាក់ផ្ទាល់ និងបរិយាកាសការងារ ដែលប្រកបដោយសុខភាពល្អ។
យើងនឹងបន្តធ្វើការជាមួយ ក្រសួងសាធារណៈសុខាភិបាលនៃទីក្រុងហ្សឺណែវ ដើម្បីតាមដាន
យ៉ាងជិតដិតដល់នូវចំនួនអ្នកដែលមាន ខ្វីដ និងអនុវត្តនូវសកម្មភាពអ្វីមួយដែលត្រូវការដើម្បីការពារសុខ
ភាព និងសុខុមាលភាព របស់មនុស្សគ្រប់រូប នៅក្នុងសាលារបស់យើង។

ដោយសេចក្តីស្មោះស្ម័គ្រ



William R. Hite Jr., Ed.D.

អគ្គនាយកក្រសួងអប់រំ

ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវ